

科學園職業博覽 2016 「科學園職業博覽 2016 之最 」比賽詳情

如何參賽	參加者親臨	「科學園職業博覽 2016」活動現場,並完成以下四項要
	求,即可參加本比賽:	
	i.	「讚好」主辦單位的 Facebook 專頁
		(https://www.facebook.com/HongKongSciencePark)
	ii.	於現場拍攝活動照片一張並於個人 Facebook 中發布,訊
		息內容需提及是次活動名稱及地點,與朋友分享活動點
		滴。
	iii.	填妥「科學園職業博覽 2016」活動問卷,並把問卷交回
		主辦單位所設的 <u>SPARK</u> 攤位;及
	iv.	填妥「科學園職業博覽 2016 之最」參加表格,並把完成
		的參賽作品交回 <u>SPARK</u> 攤位。
報名日期及時間	零一六年3	三月五日(活動當日)上午十一時至下午五時正
參賽作品主題及	1. 參賽	者可以在作品中分享他們在「科學園職業博覽 2016」中最
形式	喜歡	的事物,或是最深刻、啓發至深的體驗;例如:得悉最新
	的業	界資訊、覓得夢寐以求的工作機會、獲益良多的就業講
	座、	實用的見工求職貼士、規劃事業發展的建議等等。
	2. 參賽	作品可以是一篇短文,也可以是一幅畫作。短文字數不
	限,	中英皆可。
獎品及名額	1. 主辦	單位香港科技園公司將根據參賽作品的內容及創意・選出
	十名	得獎者。
	2. 每位	得獎者將會獲得一部 RICOH THETA m15 全景拍攝相機。



其他比賽細則:

- 1. 「科學園職業博覽 2016 之最 」(本比賽)由香港科技園公司(主辦單位)舉辦,以鼓勵市民大眾參加 3 月 5 日舉行之「科學園職業博覽 2016」(本活動)。
- 2. 参賽者遞交參加表格時,需提供真實個人資料(如姓名、聯絡電話、電郵地址等),以便一旦獲獎,用於確認身份之用。參加者資料如有不實, 其參賽及得獎資格將被取消。
- 3. 得獎者名單將於二零一六年三月二十一日於主辦單位 Facebook 專頁公布。得獎作品亦將刊登於主辦單位 Facebook 專頁。
- 4. 得獎者須同意讓主辦單位於任何宣傳品及媒體使用其參賽作品·方可獲 獎。
- 5. 得獎者將獲電郵通知領獎安排。得獎者須於收到領獎電郵後三日內回覆作實,並根據主辦單位指示於指定日期、時間及地點親身領取獎品。若得獎者逾期未有回覆領獎電郵,或逾期未有領取獎品,主辦單位有權在不另作通知的情況下取消得獎者的資格,並另選新的得獎者。
- 6. 獎品不得兌換現金或其他產品。如獎品數量不足,主辦單位有權以另一價值相若之獎品代替而事前無需另行通知。獎品由產品供應商提供,主辦單位無須為產品的質量負上任何責任。得獎者所獲得的獎品之產品顏色由主辦單位決定及分配。
- 7. 參賽者一旦參加本比賽,代表其接納本比賽細則。參賽者如違反本比賽細則,主辦單位有權取消其參賽資格。
- 8. 主辦單位的員工不得參加本比賽,以示公允。
- 9. 主辦單位有權終止,修訂或更改本活動之細則、獎品及條款而無須事前 通知。如有任何爭議,主辦單位保留最終決定權,參加者不得異議。



Career Expo at Science Park 2016 "The Best of Career Expo at Science Park 2016" Competition Details

Enrollment methods	Participants simply visit Career Expo at Science Park in person on the event day and: i. "Like" the Organiser HKSTP's Facebook page (https://www.facebook.com/HongKongSciencePark) ii. Take an event photo on site and share with friends through your personal Facebook. The event name and the venue should be mentioned in the post iii. Return the completed Career Expo at Science Park 2016 visitor survey form to the SPARK counter managed by the Organiser; and iv. Return the completed "The Best of Career Expo at Science Park 2016" participation form to the SPARK counter		
Registration date and time	5 March 2016, 11am – 5pm		
Theme and format of the competition	 Participants may share in their entries what they like the most or find the best in Career Expo at Science Park 2016. They can also share the most impressive or inspiring experience from the event; such as the invaluable chances to understand latest industry news, to explore the job postings they dream of, to get inspired by the speakers at the Career Talks or to collect the most practical career planning advices and tips. Entries can be in the form of a short essay or a drawing. There is no word limit for the short essay; and it can be in Chinese or English. 		
Prizes and winners	The Organiser HKSTP will judge and select 10 winners from the entries based on their creativity and content. Each winner will receive one RICOH THETA m15 camera.		



Other Terms and Conditions

- 1. "The Best of Career Expo 2016" (the Competition) is organised by Hong Kong Science and Technology Parks Corporation (HKSTP, the Organiser) to encourage participation in Career Expo at Science Park 2016 (the Event) on 5 March.
- 2. Participants must provide genuine and accurate personal particulars (e.g. name, contact number, email address and etc.) which will be used for verifying the winners' identity. Winners failing to do so will be disqualified.
- 3. The list of winners will be announced on 21 March 2016 via the Organiser's Facebook page. The winning entries will also be posted to the Organiser's Facebook page.
- 4. Participants must agree to grant the Organiser the right to use their entries for promotion of any kind and in the media by the Organiser, in order to receive the prize.
- 5. Winners will be notified individually via email about the prize collection details. Winners must reply through email within three days upon receipt of the notification email, and collect the prize in person at designated date, time and venue. If the winner fails to comply with the aforesaid instructions, the Organiser reserves the right to withdraw the prize from the winner and select another winner.
- 6. The prizes cannot be exchanged for cash or other forms of goods or products. The Organiser reserves the right to substitute the prize with another one which is of similar value without prior notice. The prize is provided by a third party supplier and the Organiser is not responsible for the quality of the prize. The colour of the prizes awarded to winners is to be decided /assigned by the Organiser.
- 7. By enrolling to the Competition, participants also agree to be bound by the terms and conditions of the Competition. The Organiser reserves the right to disqualify any participants not following these terms and conditions.
- 8. Employees of the Organiser shall not be permitted to participate in the Competition.
- The Organiser's decision in respect of all matters of the competition shall remain final. The Organiser reserves the right to terminate the competition, amend or update the terms and conditions without prior notice.